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§ 16 
Redovisning av medborgarundersökning 2024  
BRO 2024/536 
 

Beslut  
Nämnden lägger redovisningen av medborgarundersökningen 2024 
till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Årets medborgarundersökning genomfördes under maj och juni. 
Resultaten i årets medborgarundresökning avseende Bromma 
stadsdelsområde bör i huvudsak ses som positivt. De svar som har 
lämnats av Brommabor har givit ett bättre resultat än staden som 
helhet för frågeområdena ”renhållning” och ”trygghet”. Resultaten 
avseende ”kultur” är å andra sidan sämre än för staden som helhet 
och för ”trafikmiljö” är frågeresultaten både bättre och sämre. 
 
De resultat som presenteras i de många stadsövergripande 
undersökningar som genomförs utgör viktiga underlag för det 
ständigt pågående utvecklingsarbetet som stadsdelen bedriver. 
Precis som i utfallet för medborgarundersökningen 2023 är den 
statistiska säkerheten för Brommas delresultat mer osäkert än för 
staden i stort, vilket medför att resultaten och de slutsatser som kan 
dras utifrån dessa bör hanteras med en viss försiktighet. Resultaten 
ger dock en indikation om vilka områden som fortsatt bör stärkas 
och prioriteras i stadsdelens verksamhet. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 1753834 (Godkänd - R 2) Bromma medborgarundersökning 
2024 

 1752235 bromma-stockholms-stad-medborgarundersokning-
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